

**Mission Prayer Movement: Middle East & CGO**  
**February 21, 2023**

**Updates:**

1. Syrian authorities have not done much rescue efforts nor allow much aid relief to go into Syria. After 3 days of the earthquake, an UN aid convoy was expected before the quake was allowed to pass with tents and other relief for 5000. But this is not enough for the many thousands that have died, hurt but not reported.
2. Almost four million Syrians have settled in Turkey since civil war broke out in their home country 12 years ago. Around 3.5 million Syrians in Turkey are registered as refugees, according to the United Nations. Some survivors of last week's earthquake are making the trip to the crossings in an attempt to reunite with family members back in Syria, some of whom they have not seen for years. The Turkish government has allowed Syrians with ID cards from the quake-hit Turkish provinces to leave for up to six months.
3. Two new earthquakes magnitude 6.8 hit Northwest Syria on Monday evening, 2/20. Many are already traumatized from the catastrophic 7.8 magnitude earthquake that devastated large parts of the region two weeks ago. "Many were hurt because of stampedes, panicking and even jumping off buildings..." "Civilians are mostly sleeping out and refusing to go back into their homes despite the cold," Oubadah Alwan, a spokesperson for the Syria Civil Defense.

**Prayer Request:**

1. Pray for the many hurting Syrians that have lost entire families, clans and villages. Pray for aid, relief to be able to go into Syria to help. Pray for Turkey's continual rescue and aid efforts.
2. Pray for the physical, emotional, mental trauma that many Syrians and Turkish people are going through. Pray for God's peace and His good news to be shared.

**Coming Generation Organization Updates & Prayer Points:**

1. Praise God that the previous owner of the medical clinic is no longer bothering CGO. Pray for wisdom and God's provisions in finding a new location.
2. Pray for the economic crisis in Egypt. Groceries prices are high. Currently there is a lack of rice, sugar and some basic essentials.
3. Pray for the touching of the Holy Spirit for deep revival with the non-believers.
4. Pray for the Lord's protection and provision for the MBB's and the staff that are ministering and discipling to them.

## 宣教祈禱運動：中東和 CGO 2023 年 2 月 21 日

### 更新：

1. 敘利亞當局沒有做太多的救援工作，也沒有允許太多的援助物資進入敘利亞。地震發生後3天，聯合國被獲准通過的援助車隊，只能為當地帶來足夠5000人用的帳篷和其他救援物資。但這對於已經死亡、受傷以及未報告的上萬災民來說是不足夠的。
2. 自 12 年前敘利亞爆發內戰以來，已有近 400 萬敘利亞人在土耳其定居。據聯合國稱，土耳其約有 350 萬敘利亞人登記為難民。上週地震的一些倖存者正在前往過境點，試圖與回到敘利亞的家人團聚，其中一些人已經多年未見。土耳其政府已允許持有土耳其地震災區身份證的敘利亞人離開長達六個月。
3. 兩次6.8 級的餘震於2月20日星期一晚上襲擊了敘利亞西北部。許多人已經因兩週前摧毀該地區大部分地區的災難性 7.8 級地震而受到創傷。“許多人因踩踏、恐慌甚至跳樓而受傷……”

### 代禱要求：

1. 為許多失去整個家庭、宗族和村莊而受傷的敘利亞人祈禱。祈求援助，救濟能夠進入敘利亞提供幫助。為土耳其持續的營救和援助工作禱告。
2. 為許多敘利亞人和土耳其人正在經歷的身體、情緒和精神創傷禱告。祈求神的平安和祂的好消息被分享。

### CGO更新和禱告要點：

1. 讚美神，診所的業主不再打擾CGO。但仍為尋找新地點祈求智慧和神的供應。
2. 為埃及的經濟危機禱告。雜貨價格是高的。目前缺少大米、糖和一些基本必需品。
3. 為非信徒的深度復興祈求聖靈的感動。
4. 祈求主保護和供應 MBB 和正在服侍和培訓他們的同工禱告。